
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   
te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z 18. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  

 
Místo konání: Milovice, areál tankodromu 

Datum jednání: 30.9.2023 v 15:00 hodin 

  

Přítomní: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, p. Véber, p. Kropáček 

Hosté: Bc. Krejčová 

Omluveni: sl. Slezáková 

 

 

JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva a seznámil přítomné s 

navrženým programem jednání: 

1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 

2) organizační příprava 18. zasedání VV 

3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, ekonomika v AVZO 

4) projednání zprávy o stavu likvidací, návrh na zrušení p.s. 

5) různé, čerpání dotace z Ministerstva obrany 

6) závěr 

 

JUDr. Krabička uvedl, že jednání předsednictva se koná v místě a v době konání soutěže STO. 

1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 

- úkoly jsou průběžně plněny 

 

- směrnice pro webové stránky byly již dopracování 

- nebyl zpracován dodatek o zvýšení cestovních náhrad z roku 2022 

- není stále dořešen koordinátor pro Olomoucký kraj 

- Plzeňský kraj se dořešil 

- Není dosud vypracován projekt na 2 až 3 střelnice, z důvodů, které JUDr. Krabička 

vysvětlil a blíže bude sděleno i na VV. 

 

 

2) organizační příprava 18. zasedání VV 

- proběhne v hotelu Mědínek, je zajištěné ubytování od pátku 3.11.2023, kdy bude 

jednání předsednictva, jsou zajištěny i místnosti pro jednání VV 

- program pro VV bude obdobný pro podzimní zasedání, navíc projednání přípravy na 

12. Sjezd AVZO TSČ ČR 

- na podzim 2024 proběhne 12 sjezd AVZO a VV musí určit místo konání sjezdu, 

včetně klíče pro vysílání delegátů z p.s. a je nutno připravit program sjezdu, komise 

pro přípravu a úpravy stanov určilo předsednictvo: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. 

Remža  

- po jednání VV bude společenské sezení s rodinami příslušníky členů VV 

 



3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, ekonomika v AVZO 

- odvody k 27.9.2023 – nezaplatilo dosud 11 p.s., 3 z toho jsou v likvidaci a jeden další 

se bude řešit 

- dosud nejsou provedeny všechny přeregistrace po 5ti letech 

- informace o stavu účtu a finančních prostředcích v AVZO 

- informace o stavu pohledávek v AVZO 

- informace o dluhu za puškařskou dílnu, garant neví, kde dílna je 

- informace o plnění rozpočtu k 31.8.2023 

- fond likvidace 

 

4) projednání zprávy o stavu likvidací, návrh na zrušení p.s. 

- informace o stavu likvidací 

- návrh na zrušení – p.s. Tovačov dle žádosti p.s., Krajské kolegium Plzeň –  již 

likvidace probíhá 

- vysvětlení k p.s. Děčín k prodeji id. podílu ½ garáží 

- návrh sekretariátu ke zrušení p.s. a jejich likvidaci z důvodu neprovedení odvodů el. 

příspěvků v 2023 

 

5) různé, čerpání dotace z Ministerstva obrany 

- informace o provedené kontrole účetnictví z KK 

- zpráva o vyúčtování dotace u MO ČR se připravuje. Termín pro odevzdání je 

15.10.2023 – zajistí p. Kožený 

- nová dotace pro střelecké soutěže na rok 2024 má dnes poslední termín žádosti 

- projednání žádosti p.s. Chrastava – předsednictvo navrhuje p.s. podat si žádost u NSA 

– Regionální sportovní infrastruktura 2020 – 2024 

- projednání žádosti o elektronické terče MSK, musí poslat žádost p.s. AVZO a ve 

kterých prostorech AVZO budou elektronické terče umístěny. 

- projednání návrhu na úpravu stanov 

- připravit kalendář za radu střelectví na rok 2024 – zejména termíny a místa 

jednotlivých dotací – do jednání VV, i kalendář akcí v RDM 

- informace k podání žádost o udělení Čestného uznání pro p.s. – zajistí do VV p. Véber 

- informace o stavu trestního řízení AVZO Rohozec 

- informace o výsledku občanskoprávní žaloby na vyloučení v p.s. Hrad Doubravka 

- informace o p.s. Košetice – opět občanskoprávní žaloba o vyloučení 

- informace o p.s. ZO Karviná – zneužití účtů p.s. 

- informace o dopisu p. Michny k zápisu a usnesení 17. zasedání VV 

- p. Remža – urychleně doplnit zápisy a usnesení z předsednictva a VV za roky 2022 a 

2023 – splněno. 

- Úkol – aktualizovat seznam p.s. s e-mailovými adresami, které pracují s dětmi (min. 5 

dětmi) – zajistí p. Véber 

- Pravidla pro přihlašování na náš web – zveřejní p. Kožený na webu 

- Datové schránky 

 

6) Závěr 

Další jednání předsednictva bude 3.11.2023 od 17.00 hodin v Hotelu Mědínek v Kutné Hoře. 

Nutno zajistit občerstvení. 

Zapsala: Ivana Krejčová  

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 

          předseda 


